
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 30.9.2024 
 

Prítomní členovia: Gonda, Jacko, Karpiš, Koniar, Majer, Malichová, Moravčík, Novák, Pančíková, 

Piatriková, Ružbarský, Soviar, Ševčík, Tarábek, Uramová, Varga 

Neprítomní členovia: Bachratý, Hrabovský, Holubčík, Kostolný, Kubušová, Oleš 

Hostia: Kršák, Lendel, Márton, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Schválenie nového člena Vedeckej rady FRI UNIZA 

2. Schválenie nového člena Disciplinárnej komisie FRI UNIZA 

3. Rôzne 

 

Zasadnutie AS FRI UNIZA otvoril predseda p. Varga, privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je 

uznášaniaschopný s počtom prítomných členov 16. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a 

prostredníctvom aplikácie MS Teams. V študentskej časti AS FRI UNIZA nastali personálne zmeny. P. 

Mulíkovi  v súlade s § 13e bodom 5) Štatútu UNIZA zaniklo členstvo v AS FRI UNIZA a na jeho miesto 

nastúpil p. Majer. P. Mulík bol taktiež predsedom študentskej časti AS FRI UNIZA, takže si študentská časť 

zvolila nového predsedu, ktorým sa stal Bc. Adrián Koniar. Predseda AS poprial p. Koniarovi veľa síl pri 

vedení študentskej časti AS FRI UNIZA. Následne predseda predložil program rokovania na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16, za: 16, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Schválenie nového člena Vedeckej rady FRI UNIZA 

P. dekan Kršák predložil návrh na nového člena Vedeckej rady vzhľadom na žiadosť prof. Špánika 

o ukončenie členstva. Navrhnutým členom je prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. O návrhu sa hlasovalo tajne.  

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

prof. Ing. Michal Frivaldský, PhD. 16 0 0 0 

Uznesenie č. 2024/10: AS FRI UNIZA schvaľuje navrhnutého nového člena Vedeckej rady FRI UNIZA. 

 

2. Schválenie nového člena Disciplinárnej komisie FRI UNIZA 

P. prodekan Lendel predložil návrh na nového člena disciplinárnej komisie ako náhradníka za p. Mulíka. 

Navrhnutým členom je p. Bc. Jakub Hrabovský  – študent inžinierskeho študijného programu Aplikované 

sieťové inžinierstvo. O návrhu sa hlasovalo tajne.  

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 16. 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

Bc. Jakub Hrabovský 16 0 0 0 

Uznesenie č. 2024/11: AS FRI UNIZA schvaľuje navrhnutého nového člena Disciplinárnej komisie FRI 

UNIZA. 

 

3. Rôzne. 

- P. Varga informoval o tom, že bol požiadaný rektorom UNIZA o nomináciu študenta tretieho stupňa 

štúdia do akreditačnej rady. Túto kompetenciu má študentská časť AS, ktorá nominovala Ing. Anetu 

Gábrišovú.   

- P. Varga taktiež informoval o termíne nasledujúceho zasadnutia Akademického senátu UNIZA, ktorý 

ktoré sa bude konať 14.10.2024 o 13:00 v Aule AR1. 

- P. Koniar sa informoval, či by nebolo možné počas obedných hodín zabezpečiť posilu na vydávanie 

obedov na fakulte, nakoľko sa stáva, že študenti dlho čakajú na výdaj jedla a potom nestíhajú 

vyučovanie. P. tajomníčka uviedla, že takúto požiadavku už predniesla a malo dôjsť k náprave. P. 

Varga preto navrhol, aby p. Koniar zistil aká bude situácia v nesledujúcich dňoch a informoval o nej 

p. tajomníčku, ktorá v prípade nevyhovujúceho stavu kontaktuje zodpovedné osoby.  



- P. Koniar sa informoval, či by nebolo možné dať ku vchodu do jedálne odpadkový kôš. P. Lendel 

navrhol, aby boli koše uzamykacie, aby nebolo možné vyberať ich obsah. P. tajomníčka povedala, že 

skúsi zabezpečiť požadované koše.  

- P. Uramová sa informovala, či by nebolo do budúcnosti možné zabezpečiť na celouniverzitnej úrovni 

automatickú kontrolu prerekvizít, aspoň pred dodatočným prihlasovaním/odhlasovaním na predmety. 

P. Varga povedal, že túto situáciu prediskutuje s prorektorom pre IS. 

- P. Uramová sa taktiež informovala, či by nebolo možné zabezpečiť vstup do priestorov bufetu bez 

ohľadu na to či je semester alebo skúškové obdobie do 20:00h. P. tajomníčka zistí, či je to možné a aké 

sú nariadenia z OHS.  

- P. Moravčík sa informoval, či by učebne, ktoré sa otvárajú pomocou zamestnaneckej karty, mohli byť 

počas skúškového obdobia a mimo semestra dostupné len na tieto karty a nebolo potrebné si brať 

z vrátnice kľúčik. P. Lendel konštatoval, že rovnako by mala byť dostupná aj oddychová zóna, avšak 

je potrebné kontaktovať OHS a dohodnúť sa s nimi na postupoch týkajúcich sa zamykania priestorov. 

- P. Moravčík sa taktiež spýtal, či vedenie fakulty uvažuje o zakúpení licencie na online nástroj pre 

kolaboratívnu editáciu - Overleaf. P. Varga odpovedal, že na Katedre informatiky používajú Overleaf 

a je otvorený zdieľaniu informácií o jeho nasadení a využívaní. P. dekan taktiež reagoval, že na fakulte 

sa doteraz o nákupe licencie neuvažovalo, ale je otvorený tejto možnosti po realizácii analýzy jeho 

potenciálneho využitia na fakulte. 

- P. Koniar sa informoval, či by bolo na fakulte možnú umiestniť výdajníky na čistú vodu, aby si študenti 

nemuseli kupovať iba sladené nápoje. P. dekan požiadal o zaslanie špecifikácie a následne sa táto 

možnosť preverí. 

 

Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

s počtom prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

V Žiline 30.9.2024 Zapísal: E. Malichová 

 Schválil: M. Varga 


